

PRESSETEXT

Deutsch:

Felice ist als Akrobatin und Tänzerin eine vielseitige Künstlerin. Als ehemalige rhythmische Sportgymnastin hat sie ihren Weg in die Artistik gefunden und tritt deutschlandweit, sowie international in Theatern und Variete's, sowie auf verschiedenen Galaevents und Veranstaltungen auf. Auf ihrem einzigartigen Requisit, einer Drehscheibe, zeigt sie ihre Disziplin „SPINNING ART“ und zieht damit die Zuschauer in ihren Bann. 2017 wurde ihr dafür beim internationalen Zirkusfestival Youngstage in Basel der „Cirque du Soleil Award for Innovative Artistic Vision and Performance“, welcher weltweit nur zwei mal im Jahr vergeben wird, verliehen.

Der besondere Mix aus Akrobatik, Tanz und Emotionen in ihren Darbietungen sind kennzeichnend für ihren Stil. Ob im Akrobatikduo oder Solo, ihre Leidenschaft und langjährige Showerfahrung sind ein Garant für ein berührtes Publikum.

English:

Felice Aguilar is an artist, acrobat and dancer. Since her early childhood she has been dancing and doing gymnastics. After being a longtime member of Europe's most successful gymnastic show "Feuerwerk der Turnkunst", Felice today is touring through varieties, theaters, concert-halls and TV-shows internationally with her showacts.

The 26-year-old is doing her very own genre, called „SPINNING ART“, using her small stage with an included turning plate. 2017 she won the „Cirue du Soleil Award for Innovative Artistic Vision and Performance“ at Youngsateg festival in Basel for it, which is only given away twice a year, worldwide.

Felice's passion and her longtime experience in the showbusiness, as well as her ability to combine technique and emotional expression is shown in an individual body language which lets the audience get carried by no matter if it is performed solo or in her acrobatic duo.